
Referat fra ordinær generalforsamling i Korsør sejlklub 10. april 2013. 

Bent Ehlers og Thomas Mantzius stod for indskrivningen der startede klokken 19.  
Efter endt indskrivning var der fremmødt cirka 40 hvoraf de 29 var stemmeberettiget.  
 
 
Dagsorden generalforsamling Korsør sejlklub 2013: 

1. Valg af dirigent og 2 stemmetællere. 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. 

4. Fastsættelse af det kommende regnskabsårs kontingenter. 

5. Budgetorientering. 

6. Indkomne forslag. 

7. Valg af formand (kun ulige år) 

8. Valg af kasserer (kun lige år) 

9. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

10. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

11. Eventuelt. 

Referat: 

Punkt 1.  
Valg af dirigent og 2 stemmetællere. 
Formand Thomas Mantzius bød velkommen til generalforsamling og foreslog Erik borg som Dirigent. 
Erik blev valgt via klapsalver fra salen og modtog valget. Forsatte straks med at sikre at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt, samt valg af 2 stemmetællere. Bestyrelsen pegede på Per 
Kaaber Jørgensen og Jørgen Dam som stemmetællere og begge blev valgt via klapsalver fra salen. 
 
Punkt 2. 
Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 
Formanden fremlagde årets beretning som vil blive lagt på hjemmesiden.  
Efter fremlæggelse af beretning er der fra salen utilfredshed med havnens lukning af toilet i 
mellemgang og sejlklubbens beslutning om ikke som erstatning for toilet i mellemgangen, ikke at ville 
åbne døren direkte fra klubhus og ind til de offentlige bade og toilet faciliteter.  
Bestyrelsen pålægges at arbejde videre med toilet adgang og fremkomme med løsningsforslag som vil 
kunne accepteres af medlemmerne hvorefter beretningen godkendes. 
 
Punkt 3. 
Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. 
Bent Ehlers fremlagde regnskab som endte ud med et overskud på 42.754 kr. efter afskrivninger og en 
balance på 913.942 kr. heraf udgør egenkapitalen 889.820 kr. Der blev fra salen spurgt ind til 
huslejeforhøjelse på klubhuset. Det blev oplyst spørgeren at det er fordi at husleje for junior rum og 
klubhus er blevet lagt sammen hvor det tidligere var delt op. 
Regnskab blev efterfølgende godkendt via klapsalver fra salen. 
 
Punkt 4. 
Fastsættelse af det kommende regnskabsårs kontingenter. 
Bestyrelsen anbefalede at kontingent bibeholdes som på nuværende tidspunkt og dette blev vedtaget 
via klapsalver fra salen. 
 
Punkt 5. 
Budgetorientering. 



Bent Ehlers fremlagde det omdelte budget som vil give et underskud på 166.000 kr. efter afskrivninger 
og som vil udvise en balance på 734.000 kr. hvoraf egenkapitalen udgør 724.000 kr. 

Der blev fra salen spurgt til medlemstallet nu hvor sejlklubben selv opkræver alle kontingenter og der 
blev også spurgt hvorfor kontingent for anpartshavere i Korsør lystbådehavn ikke mere opkræves via 
havneafgiften som det er blevet i en længere årrække. 
 
Svaret fra bestyrelsen er at der forventes en mindre nedgang i medlemstallet grundet havnens 
manglende salg af anparter og at grunden til at kontingent ikke opkræves via havneafgift er skiftende 
regnskabsdamer i havnen gennem 2012 sæsonen.  I september 2012 måtte sejlklubben tage en 
beslutning og det blev at foreningen i en periode indtil der igen er stabilitet i havnens kontorpersonale 
igen benytter Marianne som tidligere har været ansat i havnen samt få timer i sejlklubben.  
 
Budget blev godkendt via klapsalver fra salen.  
 
Punkt 6. 
Indkomne forslag. 
Punktet udgået da der ingen foreslag var indkommet til bestyrelsen. 
 
Punkt 7. 
Valg af formand (kun ulige år) 
Thomas Mantzius var på valg og modtog genvalg. Da ingen andre ønskede at opstille blev Thomas via 
klapsalver fra salen genvalgt. 
 
Punkt 8. 
Valg af kasserer (kun lige år) 
Punktet udgået da 2013 er ulige år. 
 
Punkt 9. 
Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 
Michael Bøggild var på valg og ønskede ikke at genopstille. Bestyrelsen indstillede Morten Adel Larsen 
og da der ikke var andre som ønskede at opstille blev Morten valg via klapsalver fra salen. 
 
Lars Jørgensen var på valg og modtog genvalg. Da ingen andre ønskede at opstille blev Lars genvalgt via 
klapsalver fra salen. 
 
Bestyrelsessuppleanterne Leon Hulstrøm og Kasper Jørgensen var også klar på at modtage genvalg og 
da der heller ikke her var nogen andre som ønskede at opstille blev de begge valg via klapsalver fra 
salen. 
 
 
Punkt 10. 
Valg af revisor og revisorsuppleant. 
 
Henrik Møller var på valg som revisor. Henrik var ikke til stede men havde meddelt bestyrelsen at han 
modtog genvalg. Da ingen andre ønskede at opstille blev Henrik genvalgt via klapsalver fra salen. 
 
Som Revisor suppleant var Knud O på valg og modtog genvalgt. Da ingen andre ønskede at opstille blev 
Knud genvalgt via klapsalver fra salen. 
 
Punkt 11. 
Eventuelt. 
 



Erik Borg nævnte at han syntes generalforsamlingsindkaldelsen i avisen var alt for lille og opfordrede 
bestyrelsen til at indsætte en større fremover. 
 
Bent Ehlers udleverede sejlerskoleregnskab. Dette var et ønske fra generalforsamling 2012. 
 
Vedrørende toilet sagen var der en som kom med forslag til bestyrelsen om at indtil den havde fundet 
en løsning kunne man stille parablyer frem i klublokalet så folk ikke blev våde når de skulle rundt om 
bygningen i regnvejr. 
 
Årets sejler blev kåret af bestyrelsen og for 2012 sæsonen blev det Holger Olsen. Holger var desværre 
ikke tilstede. 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden og generalforsamlingen sluttede cirka 21:15. 
 
Referent: Lars Jørgensen. 
 
 
 
Underskrifter: 
 
 
--------------------------------------------- ------                          ----------------------------------------------------- 
Dirigent: Erik Borg                                                                Referent: Lars Jørgensen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 


